
 

 

  

 

П Р О Т О К О Л   №  15 

от  извънредно заседание на  

Постоянната комисия по финанси и бюджет 

проведено на 27 юни 2024 г. 

 

Днес, 27 юни 2024 г., /четвъртък/ от 9.05 ч., в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 
проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва и 
във Facebook страницата на СОС 

Заседанието беше открито в 09.05 часа и ръководено от г-н Димитър Вучев - 
председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, добър ден. 
Започваме съвместното заседание на три комисии, Постоянна комисия по 

международно сътрудничество, Постоянната комисия по инженерна инфраструктура и 
Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

Госпожо Заркин, заповядайте да проверим кворума при Вас. 
ПРЕДС.ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Откривам заседанието  на Постоянната комисията по 

финанси и бюджет, съвместно с ПК по международно сътрудничество и туризъм, 
европейски програми и проекти и ПК по инженерна инфраструктура и енергийно планиране. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 
финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват  
присъствено следните общински съветници: 

1. Димитър Вучев – председател; 

2. Иван Таков – зам.-председател; 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател; 

4. Бойко Димитров; 

5. Емилия Ангелова; 

6. Благовеста Кенарова; 

7. Росица Николова; 

8. Драгомир Иванов; 

9. Прошко Прошков; 

10. Красимир Гълъбов; 

11. Севделина Петрова; 

12. Вили Лилков 

13. Карлос Контрера. 

При проверка на кворума се установи, че отсъстват следните общински 
съветници: Андрей Зографски, Ваня Тагарева, Екатерина Йорданова, Войслав Тодоров. 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 
Колеги, имаме кворум и започваме с обсъждането на дневния ред. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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Преминаваме по дневния ред, госпожо Заркин, при Вас е една точка, която в 
Комисията по финанси е доп. точка 1 от дневния ред, както и в Комисията по инженерна 
инфраструктура и енергийно планиране е доп. точка 1. 

Предлагам Ви с тази точка да започнем, защото е обща между трите комисии, 
след това ще дадем възможност на Комисията по международно сътрудничество да излезе 
за една минута и ние да продължим в останалия състав. 

Колеги, по дневния ред имате ли въпроси? 

Господин Данаилов, заповядайте. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Господин председател, благодаря. 

По дневния ред става трайна практика да се вкарват допълнителни точки, които 
не са в съответствие с Правилника, няма 24 часа, както е по Правилник. Не знам какво е било 
преди и не искам да се връщам как е било преди, но това е изключително лоша практика. Това, 
че администрацията не може да се организира и постоянно се налагат допълнителни точки, 
е изключителен проблем. Ние провеждаме минимум две, най-малко две заседания на Комисията 
по бюджет и финанси на месец. Това е четвърто заседание на Комисията по бюджет и 
финанси и второ заседание днес на Общинския съвет. Не разбирам какво налага това 
постоянно вкарване на точки извън Правилника. 

Моята молба е точките, които не са по Правилник, да отпаднат и да не бъдат 
включвани в дневния ред на Комисията по бюджет и финанси. 

Благодаря. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Данаилов. 

Обикновено аз съм като черна станция, защото такова изказване правя винаги в 
началото., благодаря Ви защото споделям това мнение, но от друга страна тук става дума 
за срокове. Разбирам аргумента и се извинявам на колегите, че постоянно имат и друга 
работа, забравили са някакъв срок, това не е аргумент, но в случая наистина става дума за 
енергийна ефективност. Следващата сесия на Общинския съвет е след 10 юли, а срокът за 
кандидатстване по тази програма е до 10 юли, така че ще бъде изпуснат по този начин 
възможност да се кандидатства. Съгласен съм напълно, господин Данаилов, но в случая, ще 
поемем голяма отговорност според мен, ако не разгледаме точката. 

Заповядайте, госпожо Тагарева. 

ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: Благодаря Ви, господин председател, 
уважаеми колеги, господин Данаилов, също като Вас съм се впечатлила, че тенденциозно се 
нарушава Правилникът за работа на Столичния общински съвет, но понеже търсите 
отговор – защо се случва, веднага ще ви кажа защо. Защото кметовете, районните кметове 
на ПП-ДБ и на „Спаси София“, не могат да се справят със задълженията си, защото подобни 
доклади, какъвто днес ще разглеждаме, беше разгледан и внесен от кмета на район Панчарево 
още на 13 юни. 

Искам да попитам защо тези кметове не се организираха и защо ние в момента 
трябва да сме техни заложници и защо ние трябва да спасяваме София от спасителите? 

Така че призовавам да се спазва Правилникът, който ние сме приели и гласували. 

Благодаря. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Явно сесията на Общинския съвет вече започна. 

Заповядайте, колеги. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Искам да призова всички колеги да не 
спираме развитието на София, да не удряме ръчната спирачка, както беше, но аз съм от тези 
съветници, които и в миналия мандат са били, помня много случаи, когато докато съм 
пътувал към Комисията по финанси в метрото и там съм получавал SMS, че има 
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допълнителна точка. В смисъл, винаги, когато е имало нещо спешно, ние сме го приемали и 
точно с този мотив да може да се върши работа и се надявам, че и днес Вие също сте 
съветници, които сте били миналия мандат, ще се съобразите с това, че когато има нещо 
спешно, както е в случая наистина срокът е до 10 юли, просто за съжаление някои хора не са 
съобразили, че преди 10-ти, последната ни сесия е сега, тоест тези две седмици нямаме 
сесия. Така че молбата ми е наистина да се съобразим, в крайна сметка всички тези доклади 
ще бъдат проверявани и от Националния доверителен екофонд, тоест ако има някъде 
проект, който не е добър, той просто няма да бъде класиран. Така че, молбата ми е да им дадем 
възможност на всички проекти да кандидатстват и в крайна сметка, искам да кажа, има само 
един доклад, който не в 24-часовия срок. 

Молбата ми е просто наистина, колеги, да не спираме нито един от тези проекти. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Димитров. 

Молбата ми е да прекратим тази дискусия и да се продължи няколко етажа по-
нагоре, ако държите изобщо да се води, така че няма смисъл оттук нататък да 
продължаваме. 

Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ: Правя предложение точка 7 дневния ред на Комисията по 
финанси да се разгледа като точка 1, за да може да се разгледа с Комисията по международно 
сътрудничество, за да освободим колегите и точка 6 да се разгледа преди точка 5, защото 
мисля, че е безспорна. Със сигурност по точка 5 може да имаме отново дълги дебати, просто 
да минем леките точки и да оставим точка 5 да се разглежда накрая. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Точно така, ще разгледаме съвместните точки и 
Комисията по бюджет и финанси ще продължи своята работа. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, предлагам да гласуваме дневен ред на ПК по 
финанси и бюджет 

Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“?  
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. 
Ваня Тагарева 

Въздържал 
се 

10. Прошко Прошков За 

11. Красимир Гълъбов За 

12. Севделина Петрова За 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 
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 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 
Въз основа на гласуването комисия реши: 
 
Приема дневния ред на заседанието на комисията. 
 
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, започваме с  доп. точка 1, така както беше 

уточнено. 
По доп. т. 1 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-5534/1/25.06.2024 

г. относно даване на съгласие и упълномощаване на кмета на СО-район „Овча купел да 
кандидатства по Подпрограма „Енергийна ефективност на общински училища и детски 
градини“ към Инвестиционна програма на Националния доверителен екофонд и 
съфинансиране от бюджета на Столична община в размер на 30% от инвестиционните 
разходи за енергоспестяващи мерки за енергийна ефективност в сградата на 88 СУ 
„Димитър Попниколов“, ул. „Димитър Попниколов“№ 7, ж.к „Овча купел-1 район „Овча купел“, с 
вносител: Ангел Стефанов – кмет на район „Овча купел“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно даване на съгласие и упълномощаване на 
кмета на СО-район „Овча купел да кандидатства по Подпрограма „Енергийна ефективност на 
общински училища и детски градини“ към Инвестиционна програма на Националния 
доверителен екофонд и съфинансиране от бюджета на Столична община в размер на 30% от 
инвестиционните разходи за енергоспестяващи мерки за енергийна ефективност в 
сградата на 88 СУ „Димитър Попниколов“, ул. „Димитър Попниколов “№ 7, ж.к „ Овча купел-1 
район „Овча купел“. 

Господин Стефанов, заповядайте да представите доклада. 
АНГЕЛ СТЕФАНОВ – кмет на район „Овча купел“: Благодаря. 
Уважаеми общински съветници, първо искам да се извиня, че по спешност вкарах 

тази точка. Това, което ни е като извинение, е, че чакахме до последно корекции в Доклада за 
енергийно обследване, който е от 2022 година, но след това е приета нова наредба, с която 
има изменения в някои изисквания. Възложили сме промяна в този доклад, просто се забави и 
не успяхме да го внесем своевременно. 

Докладът касае 88-мо СУ „Димитър Попниколов“, което е най-голямото в района 
близо 1200 ученици учат там. Никога не е правен основен ремонт на училището. Има остра 
нужда от кандидатстване и от ремонт, така както сме го подали. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Стефанов. 
Колеги, заповядайте за коментари. 
Господин Младенов, заповядайте. 
СТАНИСЛАВ МЛАДЕНОВ – общински съветник: Здравейте колеги, живея в този 

район и гласувам в 88-мо училище, и сега, като бяха изборите, ходих да гласувам точно там и 
огледах сградата, която е в едно доста лошо състояние и има наистина спешна нужда от 
ремонт и считам, че реализацията на този проект би довела до подобряване качеството и 
на образованието и на средата, в която учат нашите деца, затова ви призовавам да 
подкрепите доклада. 

Имам само два въпроса към господин Стефанов - какви енергийни спестявания ще 
има вследствие на реализацията на проекта и вторият въпрос е - предвидена ли е мярка за 
изграждане на фотоволтаична инсталация? 

Благодаря Ви. 

https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa24-vk08-5534-stefanov
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa24-vk08-5534-stefanov
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa24-vk08-5534-stefanov
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АНГЕЛ СТЕФАНОВ – кмет на район „Овча купел“: Не мога да Ви дам конкретните 
данни, защото казах, че изчакваме докладът. Всичко ще бъде в доклада, поради тази причина 
го задържахме и не го внасяхме в Общинския съвет, не мога да отговоря конкретно. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ДАНАИЛОВ: Колеги, имаме доклад от нашия експерт Валентина 
Узунова по всички проекти, не знам дали е успяла да Ви го даде. Точно това е записано, понеже 
енергийното обследване е било старо в момента се преработва и утре, доколкото разбирам, 
вече ще е готово и в съответствие да отговаря на Насоките на програмата, така че, 
очевидно, всичко е по спешност и предлагам да подкрепим доклада. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, други коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване в Комисията по финанси и бюджет. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков за 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Красимир Гълъбов За 

14. Севделина Петрова За 

15. Вили Лилков За 

16 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 16 

                                 За 16 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Госпожо Заркин, доколкото разбирам в доклада, който е за район „Средец“ от 

Трайчо Трайков ще има някакви изменения, Вашата комисия е водеща по доклада, тоест ние 
сега ако вземем становище нашата комисия и тази на Инженерна инфраструктура, Вие като 
водеща трябва да вземете след нас становище, тоест трябва да останете и да 
прегласувате доклада. 

ПРЕДС. ЦВЕТЕЛИНА СИМЕОНОВА-ЗАРКИН: Добре. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, имам друго предложение. Не знам, кой е 

представител на вносителя, ако има представител, дали е възможно тези промени да бъдат 
прочетени в залата на сесия на Общинския съвет, тогава да ги направим, защото иначе се 
получава просто една ситуация, от  която не можем да излезем. Според мен това е 
единственият изход, така че предлагам по този начин, тоест госпожо Заркин, заповядайте. 



 
 

6 
 

ПРЕДС. ЦВЕТЕЛИНА СИМЕОНОВА-ЗАРКИН: Колеги, с това закривам заседанието на 
нашата комисия. 

ПРЕДС.ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря на Комисията по международно 
сътрудничество и туризъм. 

Продължаваме заседанието на две комисии. 
Преминаваме към точка 1 от дневния ред. 
По т. 1 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-8848/19.06.2024 г. относно 

кандидатстване на СО-район „Средец“ за финансиране по Подпрограма „Енергийна 
ефективност на общински училища и детски градини“ (ЕЕОУДГ) на Инвестиционна програма 
за климата (ИПК) на Националния доверителен екофонд (НДЕФ), становища вх. № СОА24-ВК08-
8848/1/24.06.24 г.; вх. № СОА24-ВК08-8848/2/25.06.24 г., с вносител: Трайчо Трайков – кмет на 
район „Средец“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно кандидатстване на СО-район „Средец“ 
за финансиране по Подпрограма „Енергийна ефективност на общински училища и детски 
градини“ (ЕЕОУДГ) на Инвестиционна програма за климата (ИПК) на Националния доверителен 
екофонд (НДЕФ), становища вх. № СОА24-ВК08-8848/1/24.06.24 г.; вх. № СОА24-ВК08-
8848/2/25.06.24 г. 

Колеги, има ли нужда от представяне на доклада? Няма. 
Има изменения, които ще бъдат прочетени в зала така, както уточнихме. 
Заповядайте, господин Данаилов. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ДАНАИЛОВ: Колеги от Комисията по инженерна инфраструктура, 

нашият експерт ни е представил доклад, пропусната е една мярка за въвеждане на 
енергоспестяващо осветление на стойност 26 500 лева обща стойност без ДДС, което 
означава, че сумата по проекта трябва да бъде завишена с тази стойност и 30 % 
съфинансирането от тази сума представлява 7950 лева без ДДС, с което трябва да се 
завиши, в проекта за решение сумата, с която Столична община, би трябвало да финансира 
проекта при одобрение. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Господин Данаилов, получава се същата ситуация. Отново 
водещата комисия току що напусна и предлагам в зала да се случат тези предложения за 
изменения. 

Има промени, които са се случили във водещата комисия, промяна на сумата, 
което по-скоро е техническо изменение. Има становища на Яна Генова – заместник-кмет на 
СО, така че предлагам да се присъединим към становището на водещата комисия. 

Имате ли коментари и въпроси? Не виждам. 
Господин Данаилов, заповядайте за гласуване. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Преминаваме към гласуване в Комисията по финанси и 
бюджет. 

Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се 
присъединява към становището на водещата ПК по международно сътрудничество и 
туризъм, европейски програми и проекти. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 
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8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Приема се единодушно от всички присъстващи. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Точка 2, която е внесена от заместник-кмета на район 

„Слатина“ се оттегля от вносителя, което разбрахме броени минути преди да започне  
комисията. 

Пристъпваме към точка 4 от дневния ред. 
По т. 4 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-8937/20.06.2024 г. относно 

кандидатстване на 96-то СУ „Л. Н. Толстой“  за финансиране по Покана за набиране на 
проекти чрез конкурентен подбор по Подпрограма „Енергийна ефективност на общински 
училища и детски градини“ (ЕЕОУДГ) на Инвестиционна програма за климата (ИПК) на 
Националния доверителен екофонд (НДЕФ), становище вх. № СОА24-ВК08-8937/1/25.06.24 г., с 
вносител: Георги Тодоров – кмет на район „Люлин“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-8937/20.06.2024 г. относно 
кандидатстване на 96-то СУ „Л. Н. Толстой“  за финансиране по Покана за набиране на 
проекти чрез конкурентен подбор по Подпрограма „Енергийна ефективност на общински 
училища и детски градини“ (ЕЕОУДГ) на Инвестиционна програма за климата (ИПК) на 
Националния доверителен екофонд (НДЕФ), становище вх. № СОА24-ВК08-8937/1/25.06.24 г. 

Колеги, има ли необходимост от представяне на доклада? Няма. 
Има промени на водеща комисия, предлагам Ви да се присъединим към тях, 

първоначално е предложена сумата да бъде „на 66 хиляди и т.н.“ се променя „до“. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Преминаваме към гласуване от Комисията по финанси и 

бюджет. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се 
присъединява към становището на водещата ПК по международно сътрудничество и 
туризъм, европейски програми и проекти. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 



 
 

8 
 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Приема се единодушно. 
Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 
По т. 3 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-9137/25.06.2024 г. относно 

даване на съгласие и упълномощаване на кмета на СО-район „Красна поляна“ да кандидатства 
по Подпрограма „Енергийна ефективност на общински училища и детски градини“ към 
Инвестиционна програма на Националния доверителен екофонд и съфинансиране от 
бюджета на Столична община в размер на 30% от инвестиционните разходи за 
енергоспестяващи мерки за енергийна ефективност в сградата на 17 СУ „Дамян Груев“, ул. 
„Сава Михайлов“ № 64, ж.к „Западен парк“, район „Красна поляна“, с вносител: Димитър Петров 
– кмет на район „Красна поляна“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно даване на съгласие и упълномощаване на 
кмета на СО-район „Красна поляна“ да кандидатства по Подпрограма „Енергийна 
ефективност на общински училища и детски градини“ към Инвестиционна програма на 
Националния доверителен екофонд и съфинансиране от бюджета на Столична община в 
размер на 30% от инвестиционните разходи за енергоспестяващи мерки за енергийна 
ефективност в сградата на 17 СУ „Дамян Груев“, ул. „Сава Михайлов“ № 64, ж.к „Западен парк“, 
район „Красна поляна“. 

Колеги, има ли необходимост от дебати? Не. 
Тук също има изменения на водещата комисия, като отново вместо „на“ се запише 

„до“ за съответната сума, която е записана в точка 2 на проекта за решение. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Преминаваме към гласуване от Комисията по финанси и 

бюджет. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се 
присъединява към становището на водещата ПК по международно сътрудничество и 
туризъм, европейски програми и проекти. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 
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5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 

По т. 6 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА23-ТД26-7251/5/26.03.2024 г. относно 
придобиване на автобуси за изпълнение на транспортната задача, осъществявани от 
„Столичен автотранспорт“ ЕАД, с вносители: Карлос Контрера,  Красимир Гълъбов,  
Севделина Петрова и  Пламен Данаилов – общински съветници 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно придобиване на автобуси за изпълнение 
на транспортната задача, осъществявани от „Столичен автотранспорт“ ЕАД. 

Колеги, имате ли коментари и въпроси? Не виждам. 
Има нов проект за решение, който е в системата. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 
Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен със становищата на 
ПК по транспорт и пътна безопасност и ПК по икономика, собственост и дигитална 
трансформация, които подкрепят доклада, като предлагат нов проект за решение, се взе 
следното решение: 

        1.Комисията, като водеща, присъединявайки се към становищата на ПК по 
транспорт и пътна безопасност и ПК по икономика, собственост и дигитална 
трансформация, подкрепя доклада като предлага нов проект за решение, неразделна част от 
настоящото становище. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 
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8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Приема се единодушно. 
Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 
По т. 5  от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК66-5350/19.06.2024 г. относно 

утвърждаване на бюджет на раздели „Открити сцени - логистична и/или финансова 
подкрепа“ и „Лятна програма“ с приложени списъци на одобрени от експертните комисии 
проекти по програма „Календар на културните събития на Столична община“ за 2024 г., с 
вносител: Яна Генова – зам.-кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно утвърждаване на бюджет на раздели 
„Открити сцени- логистична и/или финансова подкрепа“ и „Лятна програма“ с приложени 
списъци на одобрени от експертните комисии проекти по програма „Календар на 
културните събития на Столична община“ за 2024 г. 

Госпожо Генова, заповядайте да представите предложения за промени. 
ЯНА ГЕНОВА – зам.-кмет на СО: Благодаря, господин председател. Не знам как да 

интерпретирам посрещането ми на тази маса, но имаме предложения в резултат на 
разговорите от последните два дни и за по-голяма консистентност във връзка и с 
предходното Решение № 214 от Протокол № 13 от 13 юни 2024 година. 

Предложението за промяна гласи: 
Първо, допълва финансовата рамка на Програма „Календар на културните 

събития“, приета с Решение № 214 по Протокол № 1 от 13 юни 2024 година, както следва:  

            1.1      Раздел „Лятна програма“ – 276 100 лева. 
1.2    Раздел „Открити сцени, логистична и/или финансова подкрепа“ – 0 лева. 

Втора точка, възлага на кмета на Столична община да сключи договори с 
одобрените по точка първа кандидати и т.н. 

Трета точка, необходимите средства за сключване на договорите да се осигурят 
от бюджета на дирекция „Култура“. 

Оставам на разположение, в последните два дни имаше дискусии както в комисии, 
така и извън комисии срещи със заинтересованите страни. На разположение съм да разкажа 
за тях, ако има нужда. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Госпожо Генова, благодаря ви. 

Господин Лилков, заповядайте. 

ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Предлагам, тъй като тази точка е обсъждана 
в много комисии, много хора се изказаха по нея, много аргументи чухме, да пристъпим към 
вземане на решение и да си спестим време, защото има и Комисия по култура, която е водеща 
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по тази тема. Ако трябва нещо, там ще се обобщава, просто да пристъпим към гласуване, да 
не се изказваме отново, защото всичко се избива в крайна сметка в популизъм. 

Благодаря. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Лилков. 

Госпожо Тагарева, заповядайте. 
ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник:  По Правилник имам възможност за 

процедурно предложение, което е свързано с мое предложение за промяна на проекта на 
Решение, тъй като има известни несъответствия, отново казвам, които са свързани с 
Наредбата на Столичния общински съвет за преместваеми съоръжения, бих направила 
следното предложение, което е във връзка с Решение № 214 от 13 юни и там ясно сме 
записали, че следва приложението със събитията да бъде част от решението, защото 
колеги в момента във вида, в който ни се предлага проекта на решение, ние отново не знаем. 
Има една сума, тоест финансират се едни събития, но реално приложението с тях не е част 
от проекта на решение. Искам да се запише и искам, господин председател, да се подложи на 
гласуване по първа част „Лятна програма“, защото там съм убедена в личната си подкрепа 
по отношение на събитията. 

Втора точка да се разгледа отделно във връзка с логистичната подкрепа, като 
продължава да не се записва едномесечният срок съгласно Наредбата на Столичния 
общински съвет, поради което предлагам в проекта на решение да се запише, че периодът за 
логистична подкрепа не може да бъде повече от един месец. Може да се посочи съответният 
срок. 

Така че моля, да вземете предвид моите предложения за промяна в проекта на 
решение. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Господин Спасов, заповядайте. 
СТЕФАН СПАСОВ – общински съветник: Благодаря, господин Вучев. 
Уважаеми колеги, не съм член на комисията, но съм общински съветник, така че 

мога да направя обратно процедурно предложение на госпожа Ваня Тагарева. 
Има причина, госпожо Тагарева, списъкът с одобрените проекти да не е част от 

проекта за решение и това е много ясно, и смятам, че и Вие  го разбирате и господин Боршош, 
и колегите от ГЕРБ. 

Това, което се опитвате да направите, е в разрез с приетите от Столичния 
общински съвет правила на Програма „Култура“. Не може Общинският съвет да изземе 
работата на Експертните съвети, които одобряват проектите. 

Общинският съвет определя финансовата рамка, в която могат да се 
разположат, както виждате, госпожа Генова и администрацията на Столична община 
съвсем добронамерено са включили Списъка с одобрените проекти в текста на доклада, има 
причина и тя е чисто нормативна, те да не са в първа точка на проекта на Решение. 

Така че, моля, Вие и като бивш заместник-председател, най-вероятно ще Ви 
изберем още веднъж днес на това заседание за заместник-председател на Общинския съвет, 
да не погазвате грубо правилата, които смятам, че и в началото на това заседание се 
опитахте да защитите. Няма да бъде в полза на никого, тези политически 
противопоставяния маргинализират и отказват хората и културните дейци, защото 
скандалите, на които ставаме свидетели през последните месеци, са абсолютно и 
единствено политически. 

Призовавам общинските съветници да не гласуват това предложение, защото е 
в разрез с правилата приети от самите нас за определяне на културния календар на 
столицата. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, предлагам да прекратим дебатите тук и да 

гласуваме първо, предложението на господин Лилков, ако се приеме ще прекратим изцяло 
дебатите, ако не се приеме има процедурно предложение на госпожа Тагарева, което ще 
следва след това. 
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Колеги, този дебат може да продължи в залата, но искам да Ви напомня, че преди 15 
минути трябваше да започне Комисията по култура, която ни чака. 

Дебатите приключват тук и аз ги приключвам като председател. 
Предлагам да гласуваме процедурното предложение на господин Лилков, за 

прекратяване на разискванията. 
Има ли „против“?  
Има ли „въздържали се“?  
Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.  Комисията не приема направеното предложение от г-н Вили Лилков за 
прекратяване на разискванията по доклада. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. 
Росица Николова 

Въздържал 
се 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева Против 

10. Екатерина Йорданова Против 

11. Войслав Тодоров Против 

12. Красимир Гълъбов 
Въздържал 

се 

13. Севделина Петрова 
Въздържал 

се 

14. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 7 

                                Против 3 

                               Въздържали се 4 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Прошко Прошков, г-н Карлос 
Контрера 

Госпожо Тагарева, заповядайте за Вашето процедурно предложение. 
ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: Благодаря Ви, господин Вучев. 
Уважаеми колеги, първо благодаря, господин Спасов в самото начало за 

конструктивния диалог, никой не иска да прави от тази тема скандал, защото говорим за 
култура. 

Отново искам да уточня, че никой не коментира културния календар като 
събитие по същество за принципа на работа от страна на госпожа Генова и това, че ни се 
предлага да вземем днес незаконосъобразно решение в противоречие на ЗУСО, който е 
специалният на Столична община във връзка с нарушение на чл. 12, липсата на обществено 
обсъждане по отношение на аукционни събития, в хипотезата, на която попадат в раздела 
за „Открити сцени“, съответно събитие, както и в нарушение на нашата Наредба за 
преместваеми съоръжения. 

Няма никаква промяна по отношение съдържанието на доклада, който беше 
разискван във вторник, което за мен е абсолютна подигравка от страна на госпожа Яна 
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Генова, която дължи ясно обяснение защо прави това нещо, очевидно иска да провали 
събитията в града. 

Предлагам Ви решение, с което да подкрепим и да гласуваме „Лятната програма“ 
да се отдели, защото оттук нататък е ясно ние за какво ще разходваме обществен ресурс 
в рамките на 276 000 лева. 

Така че, колеги, моля приемете това мое предложение списъкът със събитията да 
бъде част от проекта на решение, иначе това би означавало следното, че ние гласуваме един 
ресурс без да знаем за какво и ако той не е част, списъка, аз не искам да е част от доклада,  а 
искам да е част от проекта на решение и така да бъде записано, за да сме сигурни, че точно 
тези събития ще се финансират и няма да бъдат подменени. 

В останалата част, бих искала да се раздели проекта на решение и отделно да се 
гласува логистичната подкрепа и ясно там да се запише отново кое е събитието, защото 
има възможност в момента да дадем право за няколко открити сцени, тоест не за една да се 
допълва, след като списъка  липсва и това е интерес и на организаторите. Надявам се, че го 
разбирате. 

Отделно ясно да се поясни едномесечният срок така, както е записан, защото в 
доклада, колеги, съдържанието е следното: От 18 юли до 18 септември, тоест, госпожо 
Генова, Вие предлагате двумесечен срок и да кажа, колеги, очевидно ще трябва да променим 
изцяло подхода на работа в направлението на госпожа Яна Генова. Тук ни се обяснява как 
съвет или не знам точно какъв комитет, или каквото и да е там, са взели решение и ние 
нямаме правно основание да направим… 

Имам предвид, че тези правила очевидно ще трябва да се променят доста 
сериозно, защото ние сме избрани от гражданите на София и не може някакъв вътрешен 
орган, който ние сме подкрепили, избрали и т.н., да има повече гласност от самите нас. 

С това приключвам, мисля че ясно разделяме проектът на решение. Отделно се 
гласуват, вписват се събитията, ясно се конкретизира периодът за откритата сцена, аз 
няма да го подкрепя, държа да го кажа, защото схемите, имаме и решение на Комисията по 
обществен ред и сигурност, в което ние ясно сме заявили, че не сме съгласни с провеждането 
точно на това място на открити сцени. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Мнението на вносителя е ясно, негативно е. 
Има процедура, която трябва да гласуваме. 
ЯНА ГЕНОВА – зам.-кмет на СО: Благодаря, от уважение към Вашето време и 

затова, че след малко започва Сесия на Общинския съвет няма да коментирам всичко, което 
се чу, от началото докрай не е вярно. На стр. 6 в доклада по отношение на периода се казва, 
че кандидатите са кандидатствали за два месеца, комисията към дирекция „Култура“ не 
може да се изкаже по периода, защото този период зависи от схемата, разрешителното на 
„НАГ“. 

По наредбата на „НАГ“ схемата не може да бъде за повече за аукционни събития, 
както стана дума неведнъж не може да бъде повече от 31 дни. 

Ако Комисията по финанси и бюджет и ресорната Комисия по култура прецени, че 
е важно да се дефинира този срок във връзка с деликатността на темата, това е възможно 
да стане в това проекторешение. 

По отношение на това дали списъка с проекти – 37 проекта по лятна програма и 
един по открити сцени да бъде приложение или не, ако днес гласувате такова решение 
тогава бихте влезли в противоречие със собствените си цели, правила и процедури на 
календара, гласувани на 7 март и в този смисъл ще направите уязвими всички почти 200 
проекта до този момент утвърдени, които могат да бъдат подложени под съмнение, 
защото ще има две противоречиви едно на друго решения на Столичния общински съвет. 

Благодаря за вниманието. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Подлагам на гласуване предложението на госпожа 

Тагарева, така както беше изказано. 
Има ли „против“?  
Има ли „въздържали се“? Няма. 
Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 
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1.Комисията приема направеното по-горе предложение от г-жа Ваня Тагарева. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров Против 

4. Емилия Ангелова Против 

5.  Благовеста Кенарова Против 

6. Росица Николова Против 

7. Драгомир Иванов Против 

8. Ваня Тагарева За 

9. Екатерина Йорданова За 

10. Войслав Тодоров За 

11. Красимир Гълъбов За 

12. Севделина Петрова За 

13. Вили Лилков Против 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 8 

                                Против 6 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н  Иван Таков – зам. председател, 
г-н Прошко Прошков 

Предложението се приема. 
ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: Тоест два проекта на решение, отново да 

уточня. 
В първия гласуваме следното, както е записът по точка 1. 
„Утвърждава финансова рамка на раздел „Лятна програма“ на Календар на 

културните събития на Столична община за 2024 година в размер на 276 100 лева“ 
Втора точка да се запише: „Необходимите средства за сключване на договори по 

точка 1 и реализиране на проектните предложения събития да се осигурят от бюджета на 
дирекция „Култура“. 

И да се запише в проекта на решение, че Списъкът със събитията е неразделна 
част от проекта на решение, тоест ние сме сигурни с това и даваме гаранция, че ще се 
финансират точно тези 37 събития. Моля, да се подложи на гласуване. 

Моля да се подложи на гласуване. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Правя обратно предложение на госпожа 

Тагарева, да не се приемат нейните промени и искам да напомня на колегите, които са 
забравили. 

В момента какво говори госпожа Тагарева, като сме гласували и какво изказване 
прави в момента?  

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: В момента прави изказване за 
гласуване на първата част от решенията свързани със списъка. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, сега ще гласуваме първа част от процедурното 
предложение на госпожа Тагарева по отношение на това в точка 1 да бъде добавен списъка в 
проекта на решение, така както беше прочетен.  

Мисля, че се уточнихме и преминаваме към гласуване. 
1. Комисията приема предложението на г-жа Ваня Тагарева  в т. 1 да бъде 

добавен   списъка от 37 проекта на стойност 276 000 лв.  
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№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров Против 

5. Емилия Ангелова Против 

6.  Благовеста Кенарова Против 

7. Росица Николова Против 

8. Драгомир Иванов Против 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 10 

                                Против 5 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъства в залата  г-н Прошко Прошков 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Разбрахме се, че има две процедурни предложения на 

госпожа Тагарева, сега ще гласуваме второто предложение. 
Преминаваме към гласуване на второто предложение на госпожа Тагарева. 
Госпожо Тагарева, формулирайте второто предложение. 
ВАНЯ ТАГАРЕВА -  общински съветник: Второто предложение е свързано със 

запазване на точка 2, тук разглеждаме единствено – „Утвърждава раздел „Открити сцени, 
логистична и/или финансова подкрепа“ по програма „Календар на културните събития на 
Столична община за 2024 година“ без финансиране. 

Допълваме точка 3, тук може би отпада защото няма средства, тоест точка 3 
отпада в тази част, но допълваме отново, че списъкът и утвърденото събитие е 
неразделна част от проекта на решение, тоест наясно сме, че има само едно единствено 
събитие подкрепено от Столична община за открити сцени. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Подлагам на гласуване второто предложение на госпожа 
Тагарева. 

Има ли „против“? 
Има ли „въздържали се“? Няма. 
Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.  Комисията  приема направеното по-горе второ предложение от г-жа Ваня 
Тагарева. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров Против 
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5. Емилия Ангелова Против 

6.  Благовеста Кенарова Против 

7. Росица Николова Против 

8. Драгомир Иванов Против 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков 
Въздържал 

се 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 8 

                                Против 5 

                               Въздържали се 2 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Госпожо Тагарева, заповядайте. 
ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: Пропуснах, а е съществено, за да не влезем 

в нарушение на нашите наредби и на закона, да се допълни точка 3, да се запише при спазване 
на чл. 23, буква /в/, схемата, която се определя съгласно зоната на провеждане на събития 
свързани с културни и спортни прояви и с официални празници, в които могат да се поставят 
акционни, обекти и/или елементи свързани със събитието за срока на провеждането му, 
който не може да бъде по-дълъг от един месец в терените на Зелената система, схемата се 
одобрява след провеждането на обществено обсъждане по чл. 12 от ЗУСО. 

Това е текст от Наредбата за преместваемите обекти за рекламните 
информационните и монументално декоративните елементи за рекламна дейност на 
територията на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Заповядайте, господин Димитров. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Многократно сме обсъждали, че е 

абсурдно в решение на Столичен общински съвет да вкарваме точки, че администрацията на 
Столична община трябва да спазва наредбите. 

ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник:  доклада е в противоречие на наредбата. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: В доклада никъде не е казано, че ще има 

събития над 30 дни и ние да гласуваме точка, с която казваме, че трябва да се спазват 
Наредбите на Столичния общински съвет е абсурдно, защото това е ясно, че всеки от 
администрацията е длъжен да спазва наредбите. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Господин Данаилов, заповядайте. 
ЗАМ.-ПРЕДС. ДИМИТЪР ДАНАИЛОВ: Мнозинството гласува по точка 2 да има само 

едно събитие. Ако има само едно събитие, априори, спазвайки законодателството, е 30 дни, 
то е второ събитие. Всякакви други виждания няма да има, ще има само едно събитие за един 
месец. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Заповядайте. 
ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Уважаеми колеги, нека да направим 

разлика между период и срок. Периодът 18 юли – 18 септември може да има едно единствено 
събитие, което да бъде в не повече от 31 дни, това би трябвало да означава решението, 
което вземаме днес. След като този доклад беше дебатиран толкова дълго и толкова 
подробно в толкова много комисии, смятам, че никой около тази маса вече няма съмнение за 
това, че ние гласуваме решение, което има този срок, така че за да преминем нататък, нека 
ако е необходимо да подсилим решението, както предлага госпожа Тагарева, но мисля, че няма 
никой вече, който е около тази маса или извън тази маса не е наясно, че ние вече говорим за 
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едномесечен срок за това събитие в рамките на нашата наредба, защото и на миналата 
Комисия по финанси, включително аз заявих, че ще подкрепя единствено и само при 
положение, че спазваме наредбите, които ние сме си гласували. Така че периодът е фиксиран 
и в този период нека да оставим все пак на организаторите да преценят какъв е срокът в 
рамките на този период. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Ще помоля за тишина в залата. 
Подлагам третото процедурно предложение на госпожа Тагарева така както го 

изчете, третото предложение, на гласуване. 
Има ли „против“? 
Има ли „въздържали се“?  
Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.  Комисията не приема изложеното по-горе предложение от г-жа Ваня Тагарева, 
за срока на събитията да бъде до 30 дни. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател 
Въздържал 

се 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров Против 

5. Емилия Ангелова Против 

6.  Благовеста Кенарова Против 

7. Росица Николова Против 

8. Драгомир Иванов Против 

9. 
Ваня Тагарева 

Въздържал 
се 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков 
Въздържал 

се 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 6 

                                Против 5 

                               Въздържали се 4 

 
Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: искам прегласуване 
ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА  - общински съветник: правя процедурно предложение за 

прегласуване. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Има предложение за прегласуване, аз съм длъжен до го 

подложа на прегласуване. Отново напомням за 30-дневния срок. 
Има ли „против“? 
Има ли „въздържали се“?  
Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.  Комисията не приема  направеното по-горе предложение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател 
Въздържал 

се 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров Против 

5. Емилия Ангелова Против 

6.  Благовеста Кенарова Против 

7. Росица Николова Против 

8. Драгомир Иванов Против 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова 
Въздържал 

се 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков 
Въздържал 

се 

15 Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 6 

                                Против 5 

                               Въздържали се 4 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Предложението не се приема. 
Подлагам на гласуване доклада в цялост с направените промени. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“?            

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада, като предлага коригиран проект за решение, както 
следва: 

т.1. „Утвърждава финансова рамка на раздел „Лятна програма“ на „Календар на 
културните събития на Столична община“ за 2024 г. в размер на 276 100 (двеста седемдесет 
и шест хиляди и сто) лева спрямо Приложение №1“ 

т. 2. „Необходимите средства за сключване на договори по т. 1 и реализиране на 
проектните предложения (събития) да се осигурят от бюджета на дирекция „Култура“. 

т. 3. „Утвърждава раздел "Открити сцени – логистична и/или финансова подкрепа" по 
програма «Календар на културните събития на Столична община“ за 2024 г. без финансиране 
спрямо Приложение №2“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател Въздържал 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 
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4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. 
Ваня Тагарева 

Въздържал 
се 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров 
Въздържал 

се 

12. Красимир Гълъбов 
Въздържал 

се 

13. Севделина Петрова 
Въздържал 

се 

14. Вили Лилков За 

15 Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 7 

Благодаря Ви за участието.  
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието председателят на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.55 часа. 
Протоколът е изготвен на 01.07.2024 г. 

       Изготвил: Емилия Даскалова 

 
/Главен експерт/ 

/п/ 

Председател на 
 постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ          ДИМИТЪР ВУЧЕВ 
      /п/ 
         

         01.07.2024 г. 
 

Зам. председател на 
Постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 
             ИВАН ТАКОВ 
                       /п/ 

            01.07.2024 г. 
          

Зам. председател на  
постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 
     ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ 
 

                                      /п/ 
 

   01.07.2024 г. 


